

전기 작업 안전수칙 Ⅱ

Rules for Electrical Safety Ⅱ

ກ្នុការកម្មាធារណ៍សង្គមកម្មករីយាជ្ញា ទំនាក់ទំនង នៃខ្លួន ២

Quy tắc an toàn về điện Ⅱ



한국어



- 1 고장수리 및 촉수엄금, 위험표시 등의 표찰이 걸려있는 스위치는 절대로 손을 대지 말아야한다.
- 2 전기 공작물의 복개, 덮개가 있는 내부의 스위치를 조작하였을 때는 복개 또는 덮개를 원위치로 되돌려 놓도록 한다.
- 3 전선을 못에 걸거나 밟거나 의지하거나 또 로프의 대용으로 사용치 말아야 한다.
- 4 비에 젖어 있는 선을 발견하였을 때는 곧 감독자에게 연락하여 수리의뢰 하여야 한다.
- 5 전기설비에 물건을 걸거나 매달지 말아야 한다.
- 6 특히 전기기기에는 젖은 물건이나 타기 쉬운 커버 등을 걸지 말아야 한다.
- 7 단선된 전선에는 가까이 가지 말아야 한다.
- 8 전격(감전자)을 받은 자를 발견 시에는 즉시 스위치를 끄고 인공호흡을 시켜야 한다.

영어



- 1 Never touch those switches on which such signs as 'Under repairing now', 'Do not touch', 'Danger', etc are tagged.
- 2 When you work for internal switches of an electrical facility equipped with a cover, return the cover to its original position after the work is over.
- 3 Electrical cable shall not be hanging on a nail, be stepped on, be leaning over or be used as a substitute for a rope.
- 4 When you find out any cable got wet in a rain, immediately report it to your supervisor for correcting.
- 5 Do not hang anything on an electrical cable.
- 6 Do not, in particular, put any wet or combustible substance hanging over on an electrical facility.
- 7 Do not get access near to any cables which are broken down.
- 8 When you find a person who is affected by electricity, immediately turn off the switch and conduct mouth-to-mouth resuscitation for him/her).

for the foreign workers

태국어



- 1 亚洲人必须遵守泰国法律，特别是关于工作、劳动保护和家庭生活方面的法律，不得损害他人或社会利益。
- 2 在泰国工作时必须佩戴适当的个人防护装备，如安全帽、安全带等，以确保工作场所的安全。
- 3 保持良好的卫生习惯，如勤洗手、戴口罩等，预防疾病传播。
- 4 在泰国工作时必须遵守国家法律法规，不得从事非法活动。
- 5 遵守工作纪律，尊重雇主，不得怠工或偷懒。
- 6 遵守国家法律法规，不得从事非法活动。
- 7 不得在公共场所吸烟。
- 8 不得在公共场所饮酒。

베트남어



- 1 Tuyệt đối không đeo kính râm khi vào công trường “cấm sử dụng đeo kính” hay “đang sửa” v.v
- 2 Khi đã chế tạo công tắc phía trong có nắp, vỏ của vật tạo điện thì nhất thiết phải đặt nắp và vỏ ngoài vào đúng vị trí ban đầu.
- 3 Không được đâm chân, ngồi dựa hay treo dây điện lên đỉnh, không được sử dụng dây điện thay cho dây cáp.
- 4 Khi phát hiện ra dây điện bị thấm nước, phải liên lạc với người quản lý và yêu cầu sửa chữa.
- 5 Không được treo hoặc mắc đồ vật lên thiết bị điện.
- 6 Đặc biệt, không được treo vỏ dễ cháy hoặc vật bị ướt lên thiết bị điện.
- 7 Không được đen gần nơi dây điện bị đứt.
- 8 Khi phát hiện ra người bị điện giật, phải nhanh chóng tắt ngay nguồn điện và thực hiện hô hấp nhân tạo.

